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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i
Balog Zoltán, emberi erőforrások miniszterhez,

„Milyen azonnali és rövidtávon bevezethet ő intézkedéseket tervez a kormány a nehé z
élethelyzetben lév ő emberek, családok érdekében? ”

címmel,

amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Jelenleg minden településen komoly gondot okoz a viszonylag kedvezőbb helyzetben lévő
startmunkában foglalkoztatottak helyzetén kívül az fht-ban (foglalkoztatást helyettesít ő
támogatásban) részesülők foglalkoztatása. Ha ez így marad, nagyon sokan veszítik el (3 0
ledolgozott nap hiányában) a segélyüket, támogatásukat .

Nógrád megyében, Szécsény- Balassagyarmat vonzáskörzetében nagyon sok kistelepülése n
(500 alatti és 500-1000 fő közötti) 80 - 100, illetve 120-200 főt, illetve családot érint ez a
probléma . A jelenlegi jogszabályok szerint az fht-ben részesülő 22.800.- Ft támogatásban ,
segélyben részesül . A családtagja maximum 19 .526 .- Ft-ra jogosult . Nógrád megyében nem
jellemző , hogy a kistelepüléseken az önkormányzatokon kívül valaki is foglalkoztatna .
Néhány, a falu egész határát művelő mezőgazdasági vállalkozó búzát, kukoricát . napraforgót
termel, nem igényli az idénymunkásokat . A segélyen lév ők jövedelme nem elégséges arra ,
hogy máshol keressenek munkát, vagy akár egyhavi ingázást finanszírozzanak . Többségüknek
semmilyen végzettségük nincs, többgenerációs munkanélküliek . Kilátástalan a saját é s
gyermekeik helyzete .

Eközben az ilyen családok helyzetén a problémák gyökerét kezelni kívánó program (Bizto s
Kezdet Gyerekházak, Esélyt a gyermekeknek) megfojtása folyik .

Mindezek alapján kérdezem Önt, milyen azonnali és rövidtávon bevezethet ő intézkedések
várhatók a fenti élethelyzetben lévő emberek, családok érdekében? Mi lesz velük, ha még ez t
a minimális állami juttatást is elveszítik? Mi lesz a gyermekeikkel, családjukkal? Hogya n
lehetséges, hogy a kormány végképp elfeledkezett róluk, szemben az egykulcsos személy i
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jövedelemadóval, családtámogatással preferált sz űk réteggel? Érezhetik-e még valaha telje s
jogú és azonos esélyű magyar állampolgároknak magukat ezek az emberek? Mi az oka annak ,
hogy a korábbi ciklusban indult jó kezdeményezések mellé (Gyerekházak) csak így
vonakodva, létüket komolyan veszélyeztetve áll a kormány ?

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2012 . szeptember 20 .

	

Boldvai László
országgyű lési képviselő
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